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که خرمای این استان   تا باور نداشته باشیم 

که می تواند روی میز و سر سفره  محصولی است 
گیرد، هیچوقت نمی توانیم  هر هتل و خانه ای قرار 

کنیم.برای ارتقاء برند  آن را تبدیل به ثروت 
خرمای هرمزگان به ارتباط بیشتر با دانشگاهیان و 
اساتید این حوزه نیاز است و باید بانک اطلاعاتی 

قوی نیز از تجار و سرمایه گذاران تهیه شود ...

 ساماندهی اراضی پایین دست سد جگین
معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری هرمزگان گفت: ساماندهی اراضی پایین دست سد جگین و مدیریت توزیع منابع آب 
از نکات مهمی است که در صورت اجرای مناسب زمینه رونق فعالیت های کشاورزی را در دشت جگین دو چندان می کند.ایرج 
کرد: از ظرفیت بارش های مناسب ماه های اخیر  کشاورزی در دشت جگین اظهار  حیدری  در نشست بررسی راههای توسعه 
کشاورزی در دشت جگین شهرستان جاسک برای افزایش تولید و ایجاد فرصت های جدید شغلی بهره  برای رونق فعالیت های 
گرفته شود.وی افزود: اراضی پایین دست سد جگین مستعد اجرای طرح های مختلف سرمایه گذاری مرتبط با بخش کشاورزی 
گفته معاون استاندار ساماندهی اراضی پایین دست  که نیازمند برنامه ریزی و اهتمام ویژه برای تحقق این مهم است.به  است 
کشاورزی را  که در صورت اجرای مناسب زمینه رونق فعالیت های  سد جگین و مدیریت توزیع منابع آب از نکات مهمی است 
کرد: دستگاه های متولی به ویژه شرکت آب منطقه ای، جهاد  کند.حیدری در پایان خاطرنشان  در دشت جگین دو چندان می 

گذاران فعال در دشت جگین را مرتفع سازند. کشاورزی و توزیع برق با برگزاری نشست های مشترک موانع پیش روی سرمایه 
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استاندار اعلام کرد:

نوسازی ۱۹ واحد تولیدی
در استان هرمزگان

معاون جهادکشاورزی استان خبرداد:

سهم 40درصدی خرما از باغ های هرمزگان
 گروه اقتصادی// 
از  هرمزگان  استاندار 
های  فعالیت  روند 
نوسازی  کارخانه  یک 
در  آرد  تولید  شده 
بازدید  بندرعباس، 

کرد. 
پس  همتی  فریدون 
بیان  بازدید،  این  از 
حمایت  داشت: 

ها،  گذاری  سرمایه  و  تولیدی  واحدهای  از 
که در  برنامه های مهم دولت بوده  از  همواره 
این راستا نوسازی واحدهای تولیدی قدیمی 

نیز با جدیت پیگیری و اجرایی شده است.
وی ادامه داد: در این راستا طی دو سال اخیر 
۱۹ واحد تولیدی قدیمی در استان هرمزگان با 
پرداخت ۳۸ میلیارد تومان تسهیلات نوسازی 
شده اند و با استفاده از دانش و تکنولوژی های 
جدید توانسته اند تولید و بهره وری خود را ارتقا 

دهند.
تعداد  این  نوسازی  افزود:  هرمزگان  استاندار 
که در صنایع  واحد تولیدی در استان هرمزگان 
 ۲۰۰ هستند،  تولید  و  کار  به  مشغول  مختلف 
گفت:  است.وی  کرده  ایجاد  جدید  شغل 
کارخانه  این  از  یکی  فعالیت  شاهد  نیز  امروز 
به  توانسته  که  آرد هستیم  تولید  زمینه  ها در 
را  تولیدات خود  و  سیستم های جدید مجهز 
توسعه دهد.رئیس سازمان صنعت، معدن و 
کارخانه  تجارت هرمزگان نیز اظهار داشت: این 
بود،  کرده  آغاز  را  خود  فعالیت   7۹ سال  از  که 
به دلایل فرسودگی ماشین آلات پس از ۳ ماه 
توقف در تولید، مجددا فعالیت خود را آغاز کرد.
جدی  عزم  دنبال  به  افزود:  قاسمی  خلیل 
برای  استانی  مدیران  و  امید  و  تدبیر  دولت 
صنعتی  و  تولیدی  واحدهای  مشکلات  رفع 

تحقق  راستای  در  واحدها  این  احیای  و 
کارخانه آرد خاتم  اقتصاد مقاومتی، مشکلات 
بندرعباس در ستاد تسهیل استان بررسی و با 
گذاری جدید با اعتبار 6۰ میلیارد ریال  سرمایه 

نوسازی و راه اندازی شد.
مجدد  اندازی  راه  و  نوسازی  آیین  در  قاسمی 
با  کرد:  اعلام  بندرعباس  خاتم  آرد  کارخانه 
اقدام جدی دولت تدبیر و امید و پیگیری های 
مشکل  دارای  واحدهای  هرمزگان،  استاندار 
چرخه  به  لازم  تسهیلات  ارائه  با  و   شناسایی 

تولید بازگشتند.
که   است  این  ما  هدفگذاری  داد:  ادامه  وی 
تمامی واحدهای تعطیل و نیمه تعطیل، فعال 
کنون  که هم ا گردند  شده و به چرخه تولید باز 
این واحدها در ستاد تسهیل مصوبه دارند و با 
عقد قرارداد در بانك ها و ارائه تسهیلات، دوباره 
کنند.این مقام مسوول  شروع به فعالیت می 
کنون با راه اندازی مجدد این  کرد: هم ا بیان 
کارخانه با ظرفیت ۹۰ هزار تن آرد والسی و ۱۳ 
گندم در سال نشان از همت  هزار تن سبوس 
و  تولیدی  واحدهای  احیای  در  دولت  جدی 
سازمان  رئیس  قاسمی  دارد.خلیل  صنعتی 
پایان  در  هرمزگان  تجارت  و  معدن  صنعت، 
افزود: در حال حاضر 5۳ نفر به صورت مستقیم 

کار هستند.  کارخانه مشغول به  در این 

 گروه اقتصادی// 
رییس کمیسیون کشاورزی اتاق بازرگانی، صنایع، 
گفت: حضور موفق  کشاورزی بندرعباس  معادن و 
به  منوط  کشاورزی  محصولات  صادرات  حوزه  در 
تشکیل کنسرسیوم و هدلینگ های تجاری است. 

کشاورزی  کمیسیون  ایمان جمالی در نشست 
برگزار  کمیسیون  این  اعضای  حضور  با  که 
تولید  در  هرمزگان  استان  داشت:  اظهار  شد، 
کشاورزی یک استان خاص است  محصولات 
پرورش  هوایی  و  آب  شرایط  به  توجه  با  که 
از فصل در آن رواج دارد به  ج  محصولات خار
تواند  می  کشاورزی  محصولات  دلیل  همین 
داشته  الملل  بین  تجارت  در  بزرگی  سهم 
به  ایم  نتوانسته  کنون  تا متاسفانه  اما  باشد 
مشکلاتی  به  یابیم.وی  دست  جایگاه  این 

به  توجه  عدم  نظیر 
بسته  سازی،  برند 
و  نامناسب  بندی 
کشاورزی  محصولات  نامناسب  بندی  سایز 
ما  اساسی  معضلات  از  کرد:  اضافه  و  اشاره 
علیرغم  که  است  بندی  بسته  بخش  این  در 
در  هنوز  اقتصادی  فعالان  مکرر  پیگیری های 
و  ندارد  وجود  مشخصی  قوانین  زمینه  این 
فعالان اقتصادی ما با مشکلات متعددی روبرو 

هستند.
کرد: برای موفقیت در بازار های  جمالی تصریح 
هدف صادراتی از جمله فرصت ویژه صادرات 
کشورهای عضو اوراسیا منوط به ساماندهی  با 
و  هلدینگ  چهارچوب  در  صادرکنندگان 

کنسرسیوم هستیم.
در پایان هر یک از اعضا به بیان نظرات و دیدگا 
و  کنسرسیوم  تشکیل  حوزه  در  خود  های 

هلندینگ های صادراتی پرداختند.

 گروه اقتصادی// 
کشاورزی  مدیرجهاد 
میناب  شهرستان 
میوه  برداشت   : گفت 
شهرستان  در  گواوا 

میناب آغاز شد. 
مویدی  عباس 
بینی  پیش  افزود:  
از  بیش  شود  می 
محصول  تن   6۰۰

مدیرجهاد  شود.  برداشت  باغ  هکتار   6۰ از 
کشاورزی شهرستان میناب  گفت: کاشت گواوا 
سایر  با  مخلوط  یا  یکدست  باغات  صورت  به 
ارگانیک  میوه  تولید  منظور  به  میوه  درختان 
رایج  گرمسیری  نیمه  و  گرمسیری  مناطق  در 
به  معروف  گواوا  اینکه  به  اشاره  با  است.وی 
گرمسیری است، گفت:  در میان  سیب مناطق 
است. مشهور  محلی  زیتون  به  محلی  مردم 
گواوا در سال دو بار  کرد: درخت  مویدی تصریح 
نخست  مرحله  برداشت  می دهد،فصل  میوه 
گواوا تیرماه و فصل برداشت مرحله دوم از نیمه 

دوم بهمن آغاز می شود و تا نیمه اول فروردین 
گواوا یا زیتون  ادامه دارد.وی ادامه داد: میوه 
کلسیم، فسفر و بذر  منبع غنی از ویتامین ث، 
و  سالاد  آن  پوست  است.از  آهن  از  سرشار  آن 
کره میوه ایی، شربت و آبمیوه  دسر و از میوه آن 

تهیه می شود.
عباس مویدی مدیرجهاد کشاورزی شهرستان 
درمان  برای  نیز  گواوا  برگ  از  پایان  در  میناب 
استفاده  سازی  رنگ  صنایع  در  و  اسهال 
برای  هم  آن  جوشانده  کرد:  اظهار  می شود 

تنظیم فشار خون مفید است.

 گروه اقتصادی// 
گیاهی  تولیدات  بهبود  معاون 
تلاش  با  گفت:  هرمزگان  جهادکشاورزی 
به  استان  استارت آپ های  و  ایده پردازان 
این محصول با ارزش بیشتر از قبل پرداخته 
با  را  خرما  به  مربوط  مشکلات  و  شود 

راهکارها حل کرد.
گیاهی  تولیدات  بهبود  معاون 
اختتامیه  در  هرمزگان  جهادکشاورزی 
رویداد شتاب)استارت آپی( خرما با اشاره 
کشور از خرما  به اینکه ۳۰درصد باغ های 
گفت: سهم استان  تشکیل شده است، 
از این میزان نیز ۴۰درصد باغ ها را شامل 

می شود.
کردن  درست  برای  افزود:  ترابی  مهدی 
مایع،  قند  سرکه،  کاغذ،  چوب،  صنایع 
بهداشتی،  و  دارویی  فرآورده های  الکل، 
و  سس ها  انواع  غذایی،  فرآورده های  انواع 
خرما  از  دام  ک  خورا دمنوش ها،  شکلات ها، 

استفاده می شود.
که علاوه  کرد: خرما محصولی است  وی اظهار 
بر میوه می توان با فرآوری آن را به محصولات 
کرد.وی خاطرنشان  ارزش افزوده بالا تبدیل 
کرد: خرما به عنوان یک محصول استراتژیک، 
برابر خشکی و شوری بسیار مقاوم است و این 
زیادی  دوام  هوایی  و  آب  شرایط  در  درخت 

دارد.
گیاهی جهادکشاورزی  معاون بهبود تولیدات 
تلاش  با  امیدورام  داد:  ادامه  هرمزگان 
این  به  و استارت آپ های استان  ایده پردازان 
محصول با ارزش بیشتر از قبل پرداخته شود 
و مشکلات مربوط به این خرما را با راهکارها 

کرد. حل 

جامع  دانشگاه  فناوری  و  پژوهش  مدیرکل 
پایانی  مراسم  در  نیز  کشور  کاربردی  علمی 
بهترین  گفت:  رویدادشتاب)استارت آپی( 
محصولات باید چشم نواز و دل نواز و عقل نواز 
این  همه  جهان  در  هنوز  البته  که  باشد 
هم  ایران  در  ولی  نداریم  هم  با  را  ویژگی ها 

عمدتا محصولات عقل نواز هستند.
محمدحسین موسی زاده بیان کرد: با توجه به 
کشور محصول خرما وجود  اینکه در ۹استان 
دارد، مقرر شد در 5 استان استارت آپ ها برگزار 
کنون در ۳ استان اجرا شده و بقیه در  که ا شود 

سال ۹۹ برگزار خواهد شد.
تخلیه  را  استارت آپ ها  برگزاری  از  هدف  وی، 
عنوان  و  دانست  مردم  درون  ضمنی  دانش 
که در مورد آن ها تحقیق  کرد: باید ایده هایی 
به  را  است  نهفته  آن  پشت  فکری  و  شده 
و  پژوهش  کنیم.مدیرکل  تبدیل  روز  دانش 
کشور  کاربردی  فناوری دانشگاه جامع علمی 
خرمای  که  باشیم  نداشته  باور  تا  داد:  ادامه 

که می تواند روی  این استان محصولی است 
گیرد،  میز و سر سفره هر هتل و خانه ای قرار 
ثروت  به  تبدیل  را  آن  نمی توانیم  هیچوقت 

کنیم.
بندرعباس  انجمن ملی خرمای  رییس  نایب 
به  هرمزگان  خرمای  برند  ارتقاء  برای  گفت: 
این  اساتید  و  دانشگاهیان  با  بیشتر  ارتباط 
قوی  اطلاعاتی  بانک  باید  و  است  نیاز  حوزه 
یک  تا  شود  تهیه  سرمایه گذاران  و  تجار  از  نیز 
مجموعه یا تشکل مردمی در آن فعالیت کنند.

اینکه  به  توجه  با  کرد:  ابراز  دهقانی  راشد 
هرمزگان،  استان های  در  کنون  ا انجمن  این 
کرمان شعبه  بوشهر، سیستان و بلوچستان و 
حدود  خرما  محصولات  زمینه  کار  در  دارد، 
است  نیاز  هنوز  که  گرفته  انجام  ۳۰درصد 

فعالیت های بیشتری صورت گیرد.
ایران  خرمای  ملی  انجمن  کرد:  اضافه  وی 
ایران  اتاق  نظارت  و  موافقت  با   7۳ سال  در 
انجمن  نظر  زیر  آن  از  قبل  تا  که  شد  تشکیل 

خشکبار فعالیت داشت.
ملی  انجمن  تولید  کمیته  رییس  نایب 
کرد:  تصریح  سخنانش  ادامه  در  ایران 
کمک به  ارتباط قوی و موثر با بانک ها، 
اعضا و حمایت های مشورتی و حقوقی، 
جذب سرمایه گذاران و حمایت از آن ها، 
به  دسترسی  افزایش  ایده ها،  جذب 
بازارهای جهانی خرما، رفع اختلاف بین 
کز  مرا با  مستمر  ارتباط  برگزاری  و  اعضا 
وظایف  از  برخی  دانشگاهی  و  علمی 
ایران  خرمای  ملی  انجمن  اهداف  و 

محسوب می شود.
کاربردی  علمی  جامع  دانشگاه  رییس 
افراد  گفت:  مراسم  این  در  هرمزگان 
علمی  ادعای  که  دانشگاهی  و  تحصیل کرده  
در  خود  تحصیلی  مدرک  از  باید  دارند،  بودن 
کنند تا آسیبی از  زمینه های مختلف استفاده 

جامعه کاسته شود.
هرمزگان  استان  در  افزود:  جاودان  موسی 
فصل  آغاز  با  خردادماه  از  خرما  محصول 
کشاورز تا  اما  بازار عرضه می شود  تابستان به 
فروش  از  حاصل  هزینه  نمی تواند  سال  اخر 
برنامه ریزی  زیرا  کند  دریافت  را  محصولش 
سال ها  اینکه  به  اشاره  با  ندارد.وی  آن  برای 
تبدیل  عمل  به  ایده  یک  که  می کشد  طول 
باید حمایت های لازم  کرد:  شود خاطرنشان 
گیرد تا یک  از تولیدکننده و ایده پرداز صورت 

نوآوری به عمل برسد.
رویداد  اختتامیه  مراسم  پایان  در 
 ۱۰ از  تقدیر  ضمن  نیز  شتاب)استارت آپی( 
استارت آپ های برتر بندرعباس، نمایشگاهی 
در  خرما  محصول  فرآورده های  و  دستاورد  از 

جهادکشاورزی هرمزگان برپا شد.

 گروه اقتصادی// 
کید  تأ با  شهرسازی  و  راه  وزیر 
با  کشور  بنادر  توسعه  اینکه  بر 
و  بنادر  سازمان  گذاری  سرمایه 
کرده  پیدا  انسجام  دریانوردی 
کرد: از مدیرعامل  است، اظهار 
و  دریانوردی  و  بنادر  سازمان 
سازمان  این  مسئولان  تمامی 
ای  توسعه  نگاه  وجود  دلیل  به 
در بنادر کشور قدردانی می کنم. 

محمد اسلامی در بیست و هفتمین همایش 
کشور با شعار »  هماهنگی ارگان های دریایی 
توسعه متوازن صنعت دریایی ضامن توسعه 
ارشد  مدیران  از  جمعی  حضور  با  که   « پایدار 
ارگان های دریایی و فعالان دریایی و بندری، 
دریایی  های  ارگان  به  کرد:  اظهار  شد،  برگزار 
که هم دریایی و دریا  کنم چرا کشور افتخار می 
دل هستند و هم خدایی اند، همچنین ارگان 
های دریایی اتحاد و همبستگی خوبی دارند 
است  افزایی  هم  و  همگرایی  آنها  دغدغه  و 

اثرگذاری  تواند  می  بهبود،  برای  تلاششان  و 
بیشتری داشته باشد.

وی ادامه داد: به فرمایش مقام معظم رهبری 
اند،  رسیده  دریا  و  ساحل  به  که  کشورهایی 
پیشرفت کرده اند اما زمانی که به دریا و ساحل 
رسیدیم متوقف شدیم و می خواهیم این تابو 
 5۸۰۰ که  ثروت  این  از  بتوانیم  و  بشکنیم  را 
مطلوب  نحو  به  است  ساحلی  نوار  کیلومتر 
نظیری  بی  فرصت  از  که  چرا کنیم؛  استفاده 
های  گام  باید  و  برخورداریم  دریایی  حوزه  در 

بلندتری در مسیر توسعه دریایی برداریم.
در  اینکه  به  اشاره  با  شهرسازی  و  راه  وزیر 
گذاری زیادی صورت  صنعت دریایی سرمایه 
گرفته اما متاسفانه در مسیر توسعه به خوبی 
باید  کرد:  عنوان  است،  شده  برنداشته  گام 
بازار سایر  از  که  کردیم  گونه ای تلاش می  به 
شدیم  می  سهم  صاحب  کشورها 
اختیار  در  نیز  را  خود  بازار  اینکه  نه 
بیان  با  دهیم.اسلامی  قرار  دیگران 
برای  همواره  تحریم  شرایط  اینکه 
کشور فرصت بوده و تهدیدی نبوده 
کند و  را متوقف  بتواند ما  که  است 
ترسیم  اهداف  به  را  ایران  دشمنان 
کرد:  اظهار  برساند،  شان  شده 
مسئله  دریایی  حوزه  کردن  مردمی 
آن  مسیر   در  باید  که  است  ای 
کنیم و امیدواریم طرح تحول صنعت  حرکت 
و  برسد  سرانجام  به  تر  سریع  هرچه  دریایی 
۳6۰۰ میلیارد تومان قرارداد در این فاز امیدوار 
کننده است و امیدواریم به تعهدات مختلف 

در این زمینه عمل شود.
حوزه  بعدی،  مسئله  اینکه  بیان  با  وی 
و  جزایر  در  دریایی  سفرهای  و  گردشگری 
گفت: نباید  کشور است،  بنادر شمالی جنوبی 
کشورهای دیگر سفر  که مردم به  اینگونه باشد 
کنند؛ باید جذابیت های لازم را به وجود آوریم 

نحوی  به  سرمایه  و  شناورها  صاحبان  هم  تا 
گردشگری و سفرهای  کنند و  مطلوب فعالیت 
بیشتری  رونق  جنوب  و  شمال  در  دریایی 
ساله  هر  که  است  ای  مسئله  این  کند،  پیدا 
به آن توجه داریم و باید در این حوزه جدی 
کنیم.وزیر راه و شهرسازی با اشاره به  تر عمل 
کوچک و رویکرد موضوعی  اینکه مقوله بنادر 
گذاری در پسکرانه  به آن می تواند با سرمایه 
نباید صرفا  بنادر  کرد:  ها همراه شود، عنوان 
محل تخلیه و بارگیری باشند و باید بتوانیم از 
پسکرانه آن ها به نحوی مطلوب تر استفاده 
کرده و ظرفیت های صادارتی و وارداتی خود 
کالا  را افزایش دهیم و برای بازارهای مقصد، 

تامین کنیم.
بار  کرد: سالانه 6۰۰ میلیون تن  اسلامی بیان 
توسط  تن  میلیون   ۱5۰ و  راه آهن  و  جاده  در 
این  نقل دریایی جابجا می شود، در  و  حمل 
نظام  و  لجستیک  جامع  طرح  به  باید  حوزه 

کرد. یکپارچه حمل و نقل توجه 
کید بر لزوم توسعه حمل و نقل ترکیبی  وی با تأ
گفت: اتصال بنادر و راه آهن و بنادر و راهداری 
توجه  مورد  باید  لجستیک ها  پارک  توسعه  و 
واقع شود و به نظام بهینه و اقتصادی توسعه 
ترانزیت بار و مسافر دست یابیم، بدین جهت 
 5۰ به  باید  تن  میلیون   ۱۰ از  ترانزیت  سهم 

کند. میلیون تن افزایش پیدا 

 گروه اقتصادی// 
گفت:  رئیس سازمان شیلات ایران 
ناوگان  نیز  و  افزایش قدرت موتور  با 
و  منابع  بر  مضاعف  فشار  صیادی، 
ذخایر دریایی وارد شده و در نتیجه، 

می  مخاطره  به  را  صیادی  جامعه  معیشتی  آینده 
اندازد.

دلیل  با  رابطه  در  میرزایی  خون  نبی الله 
قدرت  افزایش  با  شیلات  سازمان  مخالفت 
کرد:  اظهار  صیادی  قایق های  موتورهای 
قدرت  افزایش  با  شیلات  سازمان  مخالفت 
محدویت  علت  به  صیادی  های  قایق  موتور 

منابع و ذخایر دریایی است.
وی افزود: با افزایش قدرت موتور و نیز ناوگان 
ذخایر  و  منابع  بر  مضاعف  فشار  صیادی، 
دریایی وارد شده و در نتیجه، آینده معیشتی 
اندازد. می  مخاطره  به  را  صیادی  جامعه 

با  که  سوال  این  به  پاسخ  در  میرزایی  خون 
تصویب سهمیه بنزین قایق های صیادی، آیا 
سازمان شیلات نگران قاچاق سوخت نیست؟ 
کرد: ما دستگاه تخصصی صاحب  خاطرنشان 
نظر در زمینه قاچاق سوخت نیستیم و اظهار 

کنیم. نظر هم در این زمینه نمی 
کرد: آنچه  رئیس سازمان شیلات ایران تصریح 
به ما مربوط است صید، تلاش صیادی و تولید 
سوخت  سهمیه  تخصیص  میزان  به  توجه  با 
کنیم  که آن را برنامه ریزی و مدیریت می  است 
و  صید  تلاش  با  متناسب  سوخت  سهمیه  و 

صیادی منظور شده است.

 گروه اقتصادی// 
گفت:  مدیرعامل شرکت مدیریت منابع آب ایران 
ایران در حال حاضر جزو پنج کشور برتر سد سازی 

در دنیا به شمار می آید.
شاخص های  به  حاج رسولی ها«  »محمد 
و  کرد  اشاره  کشور  آب  بخش  در  توسعه ای 
سد   ۱۹ کشور  سطح  در  انقلاب  از  قبل  گفت: 
این سدها عموما در مکان  و  نداشتیم  بیشتر 
که سختی و شرایط پروژه  هایی اجرا شده بود 

های اجرا شده در بعد از انقلاب را نداشت.
از  بعد  و  حاضر  حال  در  افزود:  حاج رسولی ها 
کشور ساخته شده است  انقلاب ۱۸5 سد در 

پنج  جزو  ایران  حیث  این  از  که 
است.وی  سدسازی  برتر  کشور 
که  ادامه داد: به رغم تحریم هایی 
کشورهای استکباری علیه  توسط 
ایران اعمال می شود، اما ایران در 
کشور دنیا فعالیت های سدسازی را انجام   ۱6
که برای ما دستاورد مهمی محسوب  می دهد 
ایران  آب  منابع  شرکت  می شود.مدیرعامل 
برق آبی  نیروگاه های  بخش  فعالیت  همچنین 
گفت: در حال حاضر ۱۲  کشور را یادآور شد و  در 
که  کشور داریم  هزار مگاوات نیروگاه برق آبی در 
قبل از انقلاب این رقم یک هزار و ۸۰۰ مگاوات 
بوده است.حاج رسولی ها از وجود ۲ میلیون و 
کشور خبر داد  ۴۰۰ هزار هکتار شبکه آبیاری در 
گفت: این رقم قبل از انقلاب 6۰۰ هزار هکتار  و 
که در حال حاضر با افزایش 75 درصدی در  بود 

این بخش مواجه هستیم.

جابجایی نزدیک به ۱۵۰ 
میلیون تن بار در بنادر کشور 

معیشتی جامعه 
صیادی در خطراست

جزو ۵ کشور
برتر سدسازی هستیم

نشست کمیسیون
کشاورزی اتاق بازرگانی بندرعباس

گواوا در میناب آغاز برداشت 


